國立中興大學 113 學年度外國學生收費標準一覽表

一、學士班: 單位:元

| 學制 | 院別 | 獸醫學院 | 工、電資 學院 | 理學院 | 農資學院 | 生科學院 | 管理、法 政學院 | 文學院 |
|-----|----|--------|------------|--------|--------|--------|-------------|--------|
| | 學費 | 33,420 | 33,340 | 33,340 | 33,340 | 33,340 | 33,060 | 33,060 |
| 學士班 | 雜費 | 20,494 | 19,328 | 19,843 | 19,843 | 19,843 | 13,031 | 12,631 |
| | 合計 | 53,914 | 52,668 | 53,183 | 53,183 | 53,183 | 46,091 | 45,691 |

註 1:外籍延畢生修九學分以下者(含九學分),僅繳學分費,每學分比照一般生進修學士班之收費標準繳納。修十學分以上者,則繳外籍生之全額學雜費。

註 2:合計係依教育部公告私校平均值。

註 3:語言設備使用費:入學第一年每學期均須繳交,外文系每一學生繳780元,其他學系每一學生繳650元。

註 4:電腦設備及網路使用費:自105學年度起入學之新生,每學期收取電腦設備及網路使用費300元。

註 5:教育學程學分費另計,每學分比照文學院進修學士班之收費標準繳納。

註 6:電機資訊學院繳費標準:自107學年度起入學之新生適用,106學年度(含)前已取得入學資格之舊生依原屬學院收費標準。

二、碩士班: 單位:元

| 學制 | 院別 | 獸醫學 院 | 工、資學院 | 理、農 業 | 管理、 法政學院 | 文學院 | 醫學院 | 循環經 學 農學程 | 濟研究 院 工學程 |
|----|-----------------|----------|--------|--------|-------------|--------|--------|-----------------|-----------------|
| | 2/3 LJ +b 14 LJ | | , | • | | | | | , , |
| | 學雜費基數 | 24,480 | 25,340 | 24,480 | 21,440 | 21,140 | 25,340 | 24,480 | 25,340 |
| 碩士 | 基本學分費 | 28,199 | 27,654 | 28,199 | 25,836 | 23,893 | 27,863 | 28,199 | 27,654 |
| 班 | 全年 5万页 | 20,199 | 27,031 | 20,177 | 23,030 | 23,073 | 27,003 | 20,177 | 27,031 |
| | 合計 | 52,679 | 52,994 | 52,679 | 47,276 | 45,033 | 53,203 | 52,679 | 52,994 |
| | | | | | | | | , | _ ´ |

註 1:100學年度起入學碩士班學生修業前4學期(不含休學)繳學雜費基數及基本學分費,第5學期起 僅收學雜費基數。

註 2: 合計係參考私校平均值。

註 3:電腦設備及網路使用費:自105學年度起入學之新生,每學期收取電腦設備及網路使用費300元。

註 4:教育學程、通識課程、體育課程及國防教育課程學分費,每學分比照文學院進修學士班之收費標準繳納。

註 5:電機資訊學院繳費標準:自107學年度起入學之新生適用,106學年度(含)前已取得入學資格之舊生依原屬學院收費標準。

註 6:循環經濟研究學院:

(1)農學程:生物與永續科技碩士學位學程、特用作物及代謝體碩士學位學程、植物保健碩士學位學程、國際精準農企業發展碩士學位學程。

(2)工學程:工業與智慧科技碩士學位學程、半導體與綠色科技碩士學位學程。

三、博士班: 單位:元

| 學制 | 院別 | 獸醫學 院 | 工、電 資學院 | 理、農 資、生 | 管理、 法政學 | 文學院 | 醫學院 | 循環經 學 | 濟研究 院 |
|-----|-------|----------|------------|------------|------------|--------|--------|----------|----------|
| | | 170 | 貝子凡 | 科學院 | 院 | | | 農學程 | 工學程 |
| | 學雜費基數 | 24,480 | 25,340 | 24,480 | 21,440 | 21,140 | 25,340 | 24,480 | 25,340 |
| 博士班 | 基本學分費 | 29,466 | 27,938 | 29,466 | 25,338 | 25,066 | 27,863 | 29,466 | 27,938 |
| | 合計 | 53,946 | 53,278 | 53,946 | 46,778 | 46,206 | 53,203 | 53,946 | 53,278 |

註 1:100學年度起入學碩士班學生修業前4學期(不含休學)繳學雜費基數及基本學分費,第5學期起僅收學雜費基數。

註 2: 合計係參考私校平均值。

- 註 3:電腦設備及網路使用費:自105學年度起入學之新生,每學期收取電腦設備及網路使用費300元。
- 註 4:教育學程、通識課程、體育課程及國防教育課程學分費,每學分比照文學院進修學士班之收費標準繳納。
- 註 5:電機資訊學院繳費標準:自107學年度起入學之新生適用,106學年度(含)前已取得入學資格 之舊生依原屬學院收費標準。
- 註 6:繳費為醫學院標準:組織工程與再生醫學博士學位學程自113學年度起入學之新生適用。112 學年度(含)前已取得入學資格之舊生依工學院收費標準。
- 註7:循環經濟研究學院:
 - (1)農學程:生物與永續科技博士學位學程、特用作物及代謝體博士學位學程、植物保健博士學位學程、國際精準農企業發展博士學位學程。
 - (2)工學程:工業與智慧科技博士學位學程、半導體與綠色科技博士學位學程。

四、繳費規定:

- (一)國立中興大學學生學雜費學分費與其他費用繳納辦法。
- (二)教務處法規章則網址:http://www.oaa.nchu.edu.tw/zh-tw/rule/download-list.0.20.。

National Chung Hsin University International Student Fees Overview for 2024

I. Undergraduate Students:

| Program | Colleges | College of Veterinary Medicine | College of Engineering / College of Electrical Engineering and Computer Science | College of Science / College of Agriculture and Natural Resources / College of Life Sciences | College of Management / College of Law Politics | College of Liberal Arts |
|-----------------------|-----------------------|--------------------------------------|---|--|---|----------------------------|
| | Tuition fees | NT\$33,420 | NT\$33,340 | NT\$33,340 | NT\$33,060 | NT\$33,060 |
| Undergraduate program | Miscellaneous fees | NT\$20,494 | NT\$19,328 | NT\$19,843 | NT\$13,031 | NT\$12,631 |
| | Total | NT\$53,914 | NT\$52,668 | NT\$53,183 | NT\$46,091 | NT\$45,691 |

- Note 1: During the extended period beyond the specified number of academic years, international students taking courses worth 9 credits and less will only be charged for credit fees, which follows the same standard of credit rate as continuous education for undergraduate programs. Those taking courses worth more than 9 credits will be charged full tuition and miscellaneous fees.
- Note 2: The fees are set in accordance with the average rate of private universities as announced by the Ministry of Education.
- Note 3: Language lab fee: Mandatory in every semester during first year of enrolment. Department of Foreign Language students NT\$780, other department students NT\$650 per semester.
- Note 4: Computer facilities and Internet fees: Students enrolled after 2016 have to pay a mandatory computer facilities and Internet fees of NT\$300 per semester.
- Note 5: Teacher education program credit fees are charged additionally, rate per credit follows the same standard of credit rate as continuous education for undergraduate programs.
- Note 6: College of electric engineering and computer sciences fees rate: applicable to students enrolled after 2018, students enrolled before 2017 (inclusive) follow original fees rate.

II. Master's program:

| Program | Colleges | College of Veterinary | College of Engineering College of Electrical | College of Science / College of Agriculture | College of Management | College of | College of | Academy of Circular Economy | |
|------------------|-----------------------------------|--------------------------|--|---|--------------------------|--------------|------------|--------------------------------|------------------------|
| Trogram | Trogram conteges | Medicine | Engineering | and Natural Resources / College of Life Sciences | /College of Law Politics | Liberal Arts | Medicine | Agriculture Program | Engineering Program |
| | Tuition and Miscellaneous fees | NT\$24,480 | NT\$25,340 | NT\$24,480 | NT\$21,440 | NT\$21,140 | NT\$25,340 | NT\$24,480 | NT\$25,340 |
| Master's program | Basic credit fees | NT\$28,199 | NT\$27,654 | NT\$28,199 | NT\$25,836 | NT\$23,893 | NT\$27,863 | NT\$28,199 | NT\$27,654 |
| | Total | NT\$52,679 | NT\$52,994 | NT\$52,679 | NT\$47,276 | NT\$45,033 | NT\$53,203 | NT\$52,679 | NT\$52,994 |

- Note 1: Graduate program students enrolling after 2011 are liable to tuition and miscellaneous fees as well as basic credit fees in the first four semesters (not applicable to suspension period), starting from fifth semester, only tuition and miscellaneous fees are charged.
- Note 2: The fees are set in accordance with the average rate of private universities as announced by the Ministry of Education.
- Note 3: Computer facilities and Internet fees: Students enrolled after 2016 have to pay a mandatory computer facilities and Internet fees of NT\$300 per semester.
- Note 4: The fees rate for education courses, general course, physical education courses and national defense education course rate per credit follows the same standard of credit rate as continuous education for undergraduate programs.
- Note 5: College of electric engineering and computer sciences fees rate: applicable to students enrolled after 2018, students enrolled before 2017 (inclusive) follow original fees rate.
- Note 6: Academy of Circular Economy fees rate:
 - i. Agriculture Program: Master Program in Biological and Sustainable Technology, Master Program in Specialty Crops and Metabolomics, Master Program in Plant Health Care, Master Program in International Precision Agribusiness Development
 - ii. Engineering Program: Master Program in Industrial and Smart Technology, Master Program in Semiconductor and Green Technology

II. Doctoral program:

| Duaguaga | Program Colleges | College of Veterinary Medicine | College of Engineering / College of Electrical | College of Science/ College of Agriculture and | College of Management College of | College of | College of | Academy of Circular Economy | |
|----------|---------------------------------|--------------------------------------|--|---|-----------------------------------|--------------|------------|--------------------------------|------------------------|
| Flogram | | | Engineeri ng and Computer Science | Natural Resources College of Life Sciences | Law Politics | Liberal Arts | Medicine | Agriculture Program | Engineering Program |
| Doctoral | Tuition and Miscellane ous fees | NT\$24,480 | NT\$25,340 | NT\$24,480 | NT\$21,440 | NT\$21,140 | NT\$25,340 | NT\$24,480 | NT\$25,340 |
| Program | Basic credit fees | NT\$29,466 | NT\$27,938 | NT\$29,466 | NT\$25,338 | NT\$25,066 | NT\$27,863 | NT\$29,466 | NT\$27,938 |
| | Total | NT\$53,946 | NT\$53,278 | NT\$53,946 | NT\$46,778 | NT\$46,206 | NT\$53,203 | NT\$53,946 | NT\$53,278 |

- Note 1: Graduate program students enrolling after 2011 are liable to tuition and miscellaneous fees as well as basic credit fees in the first four semesters (not applicable to suspension period), starting from fifth semester, only tuition and miscellaneous fees are charged.
- Note 2: The fees are set in accordance with the average rate of private universities as announced by the Ministry of Education.
- Note 3: Computer facilities and Internet fees: Students enrolled after 2016 have to pay a mandatory computer facilities and Internet fees of NT\$300 per semester.
- Note 4: The fees rate for education courses, general course, physical education courses and national defense education course rate per credit follows the same standard of credit rate as continuous education for undergraduate programs.
- Note 5: College of electric engineering and computer sciences fees rate: applicable to students enrolled after 2018, students enrolled before 2017 (inclusive) follow original fees rate.
- Note 6: College of medicine fees rate: applicable to students of Doctoral Program in Tissue Engineering and Regenerative Medicine enrolled after 2024, students enrolled before 2023 (inclusive) follow original fees rate.
- Note 7: Academy of Circular Economy fees rate:
 - i. Agriculture Program: Doctoral Program in Biological and Sustainable Technology, Doctoral Program in Specialty Crops and Metabolomics, Doctoral Program in Plant Health Care, Doctoral Program in International Precision Agribusiness Development
 - ii. Engineering Program: Doctoral Program in Industrial and Smart Technology, Doctoral Program in Semiconductor and Green Technology

| Miscellaneo | ous Fees, Credit Fe | es and other Fee | es.) <u>http://www</u> | w.oaa.nchu.edu | .tw/zh-tw/rule/o | <u>lownload-list.0.</u> | <u>20.</u> | |
|-------------|---------------------|------------------|------------------------|----------------|------------------|-------------------------|------------|--|
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |
| | | | | | | | | |